
REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD DELNICE 
GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 
KLASA: 023-06/14-01/01 
URBROJ: 2112-01-30-40-4-14-26 
Delnice, 15. travnja 2014. 
 
 

Z A P I S N I K 
s 26. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 18. travnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka 
za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor TD Risnjak-
Delnice d.o.o., Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Lana Mihelčić, odgajateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, 
Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje 
poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Zrinka Ružić, službenica u Odsjeku za proračun i 
financije. 

Odsutni: svoj izostanak ispričali su gradonačelnik Ivica Knežević i pročelnica Gordana Piskač. 
Ravnateljica Dječjeg vrtića i Voditelj Odsjeka za proračun i financije poslali su zamjene. 

Odsutan: Direktor GSC Dario Medvedec. 
 
LANA MIHELČIĆ 
- U ponedjeljak je pripravnica imala oglednu aktivnost. 
- Počeli smo obilježavati Uskrs, izrađivali smo pisanice, čestitke. 
- Ravnateljica je napravila Pravilnik o upisima djece u Vrtić. 
- Dobiveno je odobrenje Ministarstva državne uprave za izradu novog pečata. 
- Napravljen je plan rebalansa proračuna vezano uz zapošljavanje pedagoga i medicinske 

sestre. 
- Obavljale su se tekuće aktivnosti, uvid u rad skupine Maze. 
- Dogovor s bajkerima oko uređenja vanjskog prostora, elemenata na dvorištu, sadnje 

sadnica, uređenje pješčanika. 
- Predstavnici Vrtića u suradnji s članovima Društva naša djeca čistili su deponij u 

Radočaju i Kuželju. 
- Dvije skupine – Bubamarci i Pahuljice – rade na unicefovom programu, izradili su 

pisanice, čestitke koje će roditelji kupiti, prikupljena sredstva donirat će se Unicefu. 
- Skupina Krijesnice bila je u posjetu zubaru, u suradnji sa Domom zdravlja vezano uz 

projekt – Zaštitimo naše zubiće. 
- Eko škola – 9.5. idemo po certifikat obnove Udruge Lijepa naša i zastava će se podignuti u 

našoj okolini krajem svibnja. 
- Katarina Mihelčić navodi da će na stranici Grada biti upitnik vezan uz potrebu rada vrtića 

u srpnju i kolovozu. 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Otvorit će se prijave na natječaj koji je završen u subotu. Došlo je 5 molbi, odabir još nije 

izvršen.  
- Matična služba, gospođa Črnjar, će doći u srijedu vezano uz eventualno preseljenje 

Knjižnice u Dom OS RH. Bitno je doznati koji su minimalni uvjeti koje treba zadovoljiti 
da bi se mogli preseliti, Dom je više-manje u redu. 

 
 



 
ZRINKA RUŽIĆ 
- Ovaj tjedan počelo se raditi na rebalansu međutim većina vremena posvećena je tekućem 

poslovanju. 
 

DAVORKA GRGURIĆ 
- Izrada Rješenja o određivanju naknade za nezakonito izgrađene zgrade – to je kontinuirani 

posao do kraja godine. Riješene su pomoćne građevine. Prošli tjedan izdano je 15 
Rješenja. 

- Komunalni doprinos i posebni uvjeti gradnje bili su manje zastupljeni. 
- Javna rasvjeta – dogovor za izmjenu svjetiljki javne rasvjete na teritoriju Grada, u 

pripremi je ugovor o nadzoru. 
- Provođenje natječaja za izmjenu stupova javne rasvjete u Supilovoj ulici zajedno s 

rekonstrukcijom ulice. Rješavanje prigovora od strane ponuditelja. Ugovor će se 
pripremiti idući tjedan. 

- Radovi u Kamenitoj ulici – postavljeni su ivičnjaci na desnoj strani, izvršena je kontrola, 
vrši se planiranje terena, skidanje asfalta. Idući tjedan pojačano će se raditi. Biti će to 
ljepši dio Delnica. 

- Kontrola radova na dovršetku izgradnje mrtvačnice u Kuželju je u završnoj fazi.  
- Sudjelovanje na koordinacijskom sastanku za rekonstrukciju infrastrukture na Supilovoj 

ulici. Koordinacija se održava svakog utorka. 
- Komunalni redar i prometno redarstvo – kazne i opomene za parkiranje. Mandatnih kazni 

naplaćeno je 5, 7 prijava je podneseno. 
- Sudjelovanje u regulaciji prometa zajedno s Policijom na Supilovoj i na postavljanju 

mlijekomata. 
- Pregled terena, obilježavanje šahti koje su uništene, nalog za popravak istih. 
- Iševnica – problem odvodnih kanala oborinskih voda i obilazak terena s Hrvatskim 

vodama te ustanovljavanje obaveze tko će kanale čistiti. 
- Kontrola dnevnika „Risnjak-Delnice“ svakodnevno i obilazak terena. 
- Prisustvovanje na uklanjanju objekata u Barutani. 
- Sudjelovanje u čišćenju deponija (subota). 
- Dogovor o deponiranju građevinskog materijala iz Supilove ulice. 
- Hvatanje pasa i mačaka lutalica. 
- Dogovor i dopis Hrvatskim šumama za rušenje stabala. 
- Upozorenje Hrvatskim željeznicama da imaju objekt u Delnicama koji je pun smeća. 
- Za komunalnu naknadu izdano je do sada 210 novih rješenja. 
- Radi se ažuriranje podataka, kontrola plaćanja, ovrhe – sve vezano uz komunalnu naknadu 

kao i kontrola na terenu. 
 

NIKOLA MUVRIN 
- Park je definitivno završen, očišćen, porezane i očišćene su grane. 
- Ulice su očišćene od rizle. 
- Intenzivirani su radovi u Brodu na Kupi, tamo je krenula košnja. 
- Sređeno je groblje u Zamostu. 
- Istakao je problem uništavanja pasica, vaza, stupova svjetiljki i sl. od strane osoba koje 

prodaju na tržnici. Katarina Mihelčić navodi da parkiranjem uništavaju gradsku imovinu, 
naslanjaju se na stupove sa autima i treba ih kontrolirati. Treba koordinirati Risnjak i 
komunalnog redara da se spriječi uništavanje na prostoru tržnice jer se radi o vrijednoj 
gradskoj imovini o kojoj treba voditi brigu.  

- Kanali u Supilovoj su očišćeni. 
- Planira se izrada većeg kamenjara u parku. 
- Idu uplatnice za grobarine. Vlasnik dobiva cijelu listu s virmanom. Sistem je instaliran na 

način da zadovoljava zakonske norme, sve je ucrtano i u karte. 
- Treba napraviti akciju za sanaciju terena Barutane.  
- Pomoć oko manifestacija na placu i u Radničkom domu. 



- Iza vikenda čiste se lokacije na kojima se zadržavaju mladi, ostane staklo, opušci a drugi 
dan tamo se skupljaju djeca. 
 
 

KATARINA MIHELČIĆ 
- Danas će doći gospodin zainteresiran za prostor disca na sastanak. Navodno postoji još 

nekoliko zainteresiranih i svi čekaju natječaj. 
- Informirala je članove Kolegija o sastanku održanom u njenom uredu, a vezano uz sudsku 

nagodbu s gospođom Brigitom Andrić. Sastanku je prisustvovao tajnik saborskog 
zastupnika g. Kajtazija koji je, između ostaloga, rekao da smo diskriminirajuće nastrojeni 
prema romskoj populaciji, te da smo nacionalisti. Nakon ovih riječi udaljen je iz ureda jer 
je takva komunikacija ispod svakog nivoa. Grad Delnice maksimalno izlazi u susret 
romskoj populaciji – koja zapravo i nije romska nego hrvatska – vrata su im otvorena 
praktički 0-24 i takve izjave i takvi ljudi nisu dobrodošli u našoj lokalnoj samoupravi. 

- Zahvalila je vatrogascima, Policiji, koncesionarima, Risnjak d.o.o., običnim ljudima koji 
su bili uključeni u aktivnosti na Barutani. Treba znati da su tamo bili nesanitarni uvjeti 
života, nije bilo osnovne higijene ni osnovnih uvjeta za normalan život. 

- Upozorila je na poštivanje Odluke o komunalnom redu. Naime, nedopustivo je da se u 
blizini kuća danonoćno motornim pilama režu drva čime se remeti mir stanovnika a isto 
tako više se neće tolerirati smeće oko kuća. Takva ponašanja više se neće tolerirati. 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Ovaj tjedan bila je distribucija plakata, pozivnica i ulaznica za humanitarni koncert 

Goranskih risova. 
- Izrađen je obostrani letak vezan za 4. i 5. mjesec s rasporedom događanja i datumima. 
- Bilo je dosta upita o proljetnom sajmu vezano za dolazak zainteresiranih za etno ponudu, 

gastronomsku ponudu. 
- Interes za izlete raste. U pripremi je izlet Goranovo proljeće. Ima zainteresiranih iz 

Dalmacije. Također, Izlet u Kupjsku dolinu za grupu iz Zadra se dogovara te za veliku 
grupu Školska knjiga Zagreb. Najavit će se najmanje 100 a možda i 300 ljudi. 

- Radilo se na kandidaturi za hot-spot lokacije.  
- Kalendar za čitavu godinu, vezano uz najavu događanja s raspoloživim datumima, je na 

web stranici. 
- Izrađen je zapisnik s posljednje sjednice u mandatu od 26. ožujka, poslan je u Ministarstvo 

obzirom da smo zatražili da se ne formiraju tijela prema starom nego da se što prije izda 
suglasnost za smanjenje ljudi. To je u postupku pa su tražili zadnji zapisnik. 

- Kontaktiralo se Ministarstvo vezano za sve detalje oko suglasnosti na Statut. 
- Odrađene su informacije za smještaj ugostiteljskim objektima. 
- Dana je najava za medije vezano uz vrijeme pred i poslije Uskrsa. 
- Održan je sastanak s računovodstvom. 
- Radilo se na dobavi certifikata s novim pinom preko Fininih ključeva za net-banking. 
- Što se tiče tekućih poslova i rada sa strankama, bila je tu i prodaja karata, financijsko i 

tekuće poslovanje putem virmana, opremljena je pozornica zahvaljujući ljudima iz 
Risnjaka vezano za koncert.  

- Na plakatima  Rotary cluba nije istaknut logotip Turističke zajednice iako je TZ ustupila 
pozornicu i na taj način sudjelovala u ovoj akciji. 

- U ponedjeljak je bilo javljanje u emisiju Dobro jutro hrvatska s instalacije Delničko 
uskršnje jaje. 

- Sastanak 17. sjednice Turističkog vijeća nije održan odnosno održan je sastanak grupe 
građana obzirom da je istekao mandat Vijeću. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- JVP radi vježbe, provodi se teorijska nastava. 
- Jučer je bilo spaljivanje u romskom naselju, nije bilo problema, dvije kućice su zapaljene, 

nakon toga će se popaliti temelji, grede i sve što još bude trebalo.  



- JVP je bila uključena na jučerašnjem humanitarnom koncertu na poslovima osiguranja. 
 

TOMISLAV MRLE 
- Kolegica Sanda – izrada parcelacijskih elaborata za poslovne zone, za povrat imovine, 

detaljniji izvještaj bit će dat idući tjedan kad se kolegica vrati s godišnjeg odmora. 
- Izrada rješenja za jednokratne novčane pomoći i novorođenčad. 
- Izrađena su mjesečna izvještaj po socijali za Županiji. 
- Ministarstvu kulture vezano uz financiranje javnih potreba dostavljeno je Izvješće. 
- Za 9. 5. sazvana je sjednica Savjeta mladih. 
- Kontinuirano se radi na Odluci o socijalnoj skrbi.  
- Telefonski se pokušavalo stupiti u kontakt sa DUUDI što nije uspjelo te im se poslao mail 

no niti na njega nisu reagirali. Radi se o problematici Doma HV. Problem je napraviti 
parcelaciju. 

- Croatia osiguranju dostavljen je dopis i održat će se sastanak sa njima vezano uz police 
osiguranja. 

- U Upravnom odjelu za socijalnu politiku i mlade vezano za asistente u nastavi održan je 
sastanak. 

- Vezano uz sudsku nagodbu po predmetu Brigite Andrić, obzirom na jučerašnji razgovor, 
za idući tjedan je zakazan sastanak na širem nivou, prije svega s odvjetnikom Pintarom 
koji će nas izvijestiti o čitavom predmetu. 

- Napravljena je procjena zaštite na radu. Od Adria medika zatražit će se očitovanje na 
procjenu. 

- Vijeće za prevenciju kriminaliteta – kompletiran je prijedlog plana i programa rada, poslan 
je poziv za sjednicu koja će se održati 24. 4.  

- Preuzeta je dokumentacija od GSC vezano uz Hotel Sport. 
- Prošli tjedan bila je obuka za vijećnike i članove Savjeta mladih. U petak došla su tek dva 

vijećnika i 1 članica Savjeta mladih. U subotu samo jedan vijećnik i jedna članica Savjeta 
mladih tako da se postavlja pitanje da li je uopće potrebno tako nešto organizirati. Imam 
dojam da to nije potrebno,  da svi znaju sve što im treba u obavljanju njihovih dužnosti što 
je svakako pohvalno, pa da se više ubuduće oko toga ne troši vrijeme i energija predlažem 
da se ne organiziraju ovakve vrste obuke. Vezano uz službenike kao profesionalce 
koristim priliku reći kako oni redovito pohađaju seminare, savjetovanja i slično. 

 
 
Dovršeno u 8,50 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Zamjenica gradonačelnika 
Klaudija Kumpar      Katarina Mihelčić 

 
   


